
From: Marko <marko.presecnik@gmail.com>  
Sent: Sunday, April 19, 2020 9:46 AM 
To: zupan@mozirje.si; Jaka Vačovnik <jaka.vacovnik@mozirje.si>; ivo.glusic@mozirje.si 
Cc: alenka.brezovnik@amis.net; Borut Repše <borut@repse-consulting.com>; 
bostjan.golicnik@gmail.com; copar@siol.net; damjan.kocjanc@gmail.com; jelen.joze@gmail.com; 
lilijana.rakun@gmail.com; markmolnar87@gmail.com; peter.goltnik@telemach.net; 
tanja.zupan1@gmail.com; urska.car@gov.si; zmavc.nina@gmail.com 
Subject: OS Mozirje 
 
Pozdravljeni. 
 
Glede na to, da OS še nekaj časa ne bo, v svojem imenu in imenu svetnikov SLS na vas naslavljam 
nekaj vprašanj in opazk. 
 
Kaj se dogaja s projektom kolesarskih poti ?  
Projekt je na Direkciji za vode v pogojih/soglasju. 
Ali je rešeno vprašanje selitve VDC v nove prostore na Tratah ?  
Se rešuje med vodstvom VDC in trenutnim najemodajalcem. Vse informacije daje direktorica zavoda.  
Kaj se dogaja s projektom optike v naši Občini ?  
Projekt je v domeni TELEKOMA, v tem tednu pričakujemo pogodbo in projekt za izdajo soglasja. 
Kako je s projektom Letošč ?  
Projekt je izvedljiv s kohezijo. Trenutno se izvaja še pregled obstoječe dokumentacije in morebitne 
potrebne spremembe. V tem letu se izvaja vodovod Žekarc- Dreža- Brezje, ki je deficitarno območje. 
Pri megalomanskem projektu ZD Nazarje ste bili vsi tako zagreti, dejansko pa je celotni izplen tega 
projekta plačan projekt, ki ga lahko jutri vržete v smeti, vodovod pa je za skoraj celo dolino eden 
prednostnih projektov.  
Kako je bil kdo zagret pri projektu ZD Nazarje…stvar osebnega dojemanja projekta, verjetno bi bilo 
potrebno vprašati še koga drugega, da pa je bilo nujno potrebno ukrepanje pa se najbrž vsi strinjamo. 
Zadeva je bila predstavljena na občinskemu svetu.  
Strinjamo se, da bo vodovod potreben obnove, vemo pa tudi, koliko bo stal in kako se ga edino lahko 
spelje, če seveda govorimo o zastavljeni varianti. 
Ali imamo poplavno študijo širitve novega zazidalnega področja v Lokah, kajti na Piso sem zasledil, da 
se je novo pozidalno področje povečalo za več kot 3× od prvotnega ?  
Za novi OPPN v Lokah so pridobljena VSA potrebna dovoljenja in soglasja. Obseg je definiran z OPPN. 
Zakaj imam občutek, da smo v občini zaspali, vsi projekti, ki bi se naj odvijali v prihodnje so projekti 
države, mi pa naše samo prelagamo ?  
Realizacija projektov je vezana na proračun, ki ga potrdi občinski svet. 
Kar se tiče projektne dokumentacije potrebe, že izdelani projekti in pridobljena gr. dovoljenja: 
Želje občine:  
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      LETO OPOMBA (stopnja 

pripravljenosti projekta za 
izvedbo)       2020 2021 2022 

Nosilec 
projekta 

/ 
Investitor 

Vrsta investicije 
(npr. čistilna 

naprava, vrtec, 
cesta …) 

Vrednost 
investicije  Vrednost investicije po letih 

  

OBČINA 
MOZIRJE 

GRADNJA-PRIZIDEK 
KULTURNEGA 
DOMA MOZIRJE 1.500.000 150.000 675.000 675.000 

Oddana vloga na EKO sklad, lastna 
sredstva in sredstva Ministrstva za 
kulturo (kulturni euro). Pridobljena 
vsa potrebna soglasja in gradbeno 
dovoljenje. 

OBČINA 
MOZIRJE 

ČIŠČENJE ODPADNIH 
VODA V POVODJU 
SAVINJE (ČISTILNA 
NAPRAVA, IN 
DOGRADITVE 
MANJKAJOČE 
KANALIZACIJE) 6.900.000 4.520.000 2.380.000   

Projekt zajema obnovo in 
dograditev skupne čistilne naprava 
(Mozirje, Nazarje, Rečica) in 
izgradnjo kanalizacije.Pridobljena 
vsa potrebna soglasja in gradbena 
dovoljenja. Projekt je prijavljen na 
kohezijo in čakamo na sklep. Lastna 
sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

GRADNJA ŠPORTNIH 
IGRIŠČ PRI OSNOVNI 
ŠOLI MOZIRJE 380000 100.000 280.000   

Izgradnja atletske steze, izgradnja 
manjkajočih igrišč (košarka, 
odbojka, pumtrack). Dela se izvajajo 
kot dela v javno korist! (ni 
gradbenega dovoljenja). Lastna 
sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

DRŽAVNA 
KOLESARSKA 
POVEZAVA R3, R8 
DOBRNA MOZIRJE 1800000 100.000 1.000.000 800.000 

Izdelan projekt kolesarske steze. 
Gradbeno dovoljenje ni potrebno. 
Trenutno v fazi pridobivanja 
soglasij.Lastna sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

IZGRADNJA 
PARKIRIŠČA PRED 
VARSTVENO 
DELOVNEM CENTRU 
IN BIVALNO ENOTO 185000 15.000 170.000   

Zgrajen je VDC Mozirske trate. 
Potrebna je izgradnja parkirišča. 
Pridobljeno gradbeno dovoljenje. 
Financiranje: lastna sredstva in 
država 

OBČINA 
MOZIRJE 

UREDITEV 
HUDOURNIKA IN 
PARKIRIŠČA TRŠKO 
JEDRO MOZIRJE 150000 50.000 100.000   

ureditev parkirišča in potoka ob 
parkirišču v trškem jedru Mozirja. 
Pridobljena vsa soglasja in izdelan 
projekt. Lastna sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

IZGRADNJA CESTE I. 
in IV. PODROŽNIK 
MOZIRJE 149000 49.000 100.000   

Izgradnja ceste 1. in 4 v Podrožniku 
Mozirje. Izdelan projekt skladno z 
OPPN. Dela se izvajajo kot dela v 
javno korist.Financiranje: lastna 
sredstva in država 

OBČINA 
MOZIRJE 

LOKALNA CESTA 
MOZIRJE-VRHE-
TRNAVČE(MLEČNA 
CESTA) 450000   150.000 250.000 

Modernizacija povezovalne ceste 
Mozirje- Rečica. Cesta ne ustreza 
potrebnim tehničnim 
karakteristikam zaradi povečanega 



 
Ali imamo v novih razpisih kot pogoj tudi bančne garancije za garancijske dobe ali še zmeraj 
zahtevamo samo menice ?  
Zavarovanja in način so definirana v Uredbi o finančnih zavarovanjih, kjer so priporočila glede vrste 
zavarovanja. 
Kdaj bomo uredili majhne sanacije kot so popravilo granitnih plošč pri kulturnem domu, fuge ob 
granitnih kockah na trgu, oblogo NOVEGA!!!!! mostu pri cerkvi, .... na dovozu na Hofbauverjevo ulico 
par tlakovcev že pleše, fuge kock pa so čisto uničene.  
Kulturni dom: pridobivanje gradbenega dovoljenj v zaključni fazi, pričakujemo sofinanciranje države 
in takrat v sklopu gradnje popravke na obstoječem delu (temu primerna razpisana dokumentacija in 
praviloma nižje cene). Odletele ploščice bomo v kratkem sanirali, je pa dejstvo, da bo potrebna 
kompletna zamenjava v doglednem času. Opaž: pri požigu lipe smo pridobili zahteve pristojnih 
soglasodajalcev, ki so narekovali precej drage posege. Bili smo v kontaktu z dvigalom, ki bi ga koristili 

tovornega prometa. Lastna 
sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

LOKALNA CESTA 
MOZIRJE- ŠOŠTANJ- 
BELE VODE L=6895m 952000 60.000 400.000 492.000 

Modernizacija povezovalne ceste 
Mozirje- Šoštanj. Cesta ne ustreza 
potrebnim tehničnim 
karakteristikam zaradi povečanega 
tovornega prometa. Lastna 
sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

DOGRADNJA 
VODOVODOV 120000 30.000 90.000   

nezahteven objekt- izgradnja 
vodovoda do Kampa Gozdna šola in 
dela naselja Brezje 

OBČINA 
MOZIRJE 

MOST KOLOVRAT 
MOZIRJE 110000 30.000 80.000   

Obnova mostu in navezovalne ceste 
za ureditev poplavne varnosti. 
Izdelan projekt in pridobljena vsa 
soglasja. Dela so v teku. Izvedba del 
v javno korist. Lastna sredstva, 
država 

OBČINA 
MOZIRJE 

MOST LEPA NJIVA 
NA LOKALNI CESTI 
MOZIRJE- BELE 
VODE 48000   48.000   

Obnova mostu in navezovalne ceste 
za ureditev poplavne varnosti. 
Izdelan projekt in pridobljena vsa 
soglasja. Lastna sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

IZGRADNJA CESTE 
MOZIRSKE LAVE 120.000 60.000 60.000   

Izdelan projekt in pridobljeno 
gradbeno dovoljenje. Lastna 
sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

IZGRADNJA 
KNJIŽNICE IN 
UČILNIC ŠOLA 
MOZIRJE 250.000 150.000 100.000   

Izgradnja knjižnice- dveh učilnic, 
preureditev prostorov in ureditev 
večnamenskega prostora. Projekt 
izdelan. Pridobljeno gradbeno 
dovoljenje. Lastna sredstva, država 

OBČINA 
MOZIRJE 

UREDITEV KMEČKE 
TRŽNICE IN 
PARKIRIŠČ 130.000   65.000 65.000 

Projektna ocena. Projekt v izdelavi. 
Namen: ureditev prostora za 
postavitev avtomatov za domače 
lokalne pridelovalce hrane. 

              
Skupaj investicije 5.314.000 5.698.000 2.217.000   

  
13.244.00

0    Cene z DDV 



pri posegu in hkrati še pri sanaciji opaža. Po ogledu na terenu (Lipa) smo se odločili počakati na odziv 
drevesa pomladi, kjer se pokaže velikost poškodb. Glede na to, da je lipa ozelenela, je ne smemo in je 
ne bomo rušili. Za saniranje opaža bomo poiskali najugodnejšo kombinacijo. Fuge granitnih kock 
bomo obnovili. 
Most pri cerkvi: zadeva se ureja (dobavitelj lesa bo pripravil primeren les, ki bo bolj odporen kar se 
tiče zvijanja) 
Ne morem zahtevati, lahko pa priporočim, da vgradite pred "ležečega policaja" na vhodu 
povezovalne ceste med Šmihelsko in trgom še linijski požiralnik, ker se bojim, da bomo s to izvedbo 
problem vode le prestavili par metrov niže ne pa ga tudi rešili. Vgradila se je dodatna rešetka.  
Za zmanjšanje dotoka vode so bili izvedeni tudi ukrepi na cesti Podrožnik, kjer se je del vode 
preusmeril v odprti kanal in tako zmanjšali dotok vode v križišče. Kar se tiče uvoza na parcelo št. 
350/2(Malinič), bo višina uvoza enaka višini pločnika uvoza na parcelo 349/5 (Cesar)-(poševen 
pločnik), tako da ne bo predstavljalo kakršnega koli poslabšanja preliva vode. Ob vsem tem pa se 
moramo zavedati, da ni noben objekt projektiran za primer naravne nesreče, kot je bila toča, ki z 
listjem zamaši odtoke in posledično pač ustvari tokove, ki so praviloma nepredvidljivi. Zato se takšne 
situacije obravnavajo kot "naravne nesreče". S tem ukrepom bomo preprečili, ob naravni nesreči pa 
vsaj omilili ogroženost trškega jedra. Edini način je, da vodo preusmerimo proti centralnemu 
odvodniku Lave. 
Pri izvajanju projektov me najbolj moti aroganca, češ saj je projekt narisala "država" in to je za nas 
zaključeno. To se dogaja na vseh projektih (Šmihelska, ta uvoz na povezovalno cesto, kolesarska pot, 
...). Kot dober gospodar, pa je potrebno gledati na potrebe prebivalcev in na naše želje.  
Se absolutno strinjamo in to tudi počnemo. Zato projekte korigiramo čimprej, ko se pokaže, da je 
razhajanje pri projektiranih vrednostih in tistih, ki se dejansko pokažejo. Kar se tiče kolesarske smo že 
večkrat povedali, da je zadeva bila požegnana od svetnikov in je začrtana v prostorskih aktih. Sedaj se 
je treba vprašati kdo koga…. 
Glede na trenutno stanje turizma, ko bomo morali izgleda dopuste preživljati v naši domovini, upam, 
da naš TIC dela z polno paro, kajti imamo eno redkih priložnosti, da našo dolino pokažemo širši 
Sloveniji.  
Enako tudi mi vsi. Ustanovili smo ga s tem namenom. 
Veseli me, da ste končno objavili krizno telefonsko številko za prebivalce, kar bi moralo biti 
samoumevno takoj po pojavu virusa.  
Na spletni strani občine se ažurirajo  aktualne teme okoli COVID 19. Regijski štab je v vsakodnevnem 
kontaktu z Občinskimi službami in ima mobilne telefonske številke župana, občine in civilne zaščite od 
1. dneva razglasitve epidemije. Kar se tiče te teme so vsi lahko vprašali, veliko klicev je bilo, vsi so 
dobili odgovore. Za 99% odstotkov vprašanj ni bila pristojna CZ oz. občina. Primerno se je v takih 
situacijah odzivati dejanskemu stanju primerno, da se ne povzroči dodatna neprimerna panika in 
usmerjanje energije v prazno! 
Namesto, da nas skrbi kaj bo, ce ne podelimo občinskih nagrad, nas bi morala skrbeti prihodnost naše 
občine.  
Se strinjamo in to tudi počnemo. Vsako delo je sestavek misli, besede in dejanja, vmes še kaj 
pogrešimo… kdor je brez greha naj prvi vrže kamen… Primerno pa je delu tudi priznanje, to čisto po 
človeško gledano….. Sicer pa ostaja in bo ostalo: veliko je potreb, takšnih in drugačnih, vsak ima svoje 
»nujne zadeve«, vse skupaj pa se v demokraciji rešuje z javno obravnavo in v okviru mogočega. 
 
Upam, da smo vsaj kakšno zadevo pojasnili…  
 
 




